
Protokół nr XXX/20  

Z posiedzenia Rady Miejskiej w Grójcu w 

dniu 29 grudnia 2020r.  

Obecni na posiedzeniu:   

Obrady rozpoczęto 29 grudnia 2020 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 17:04 

tego samego dnia.  

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków.  

Obecni:  

1. Jerzy Antoniewicz  

2. Karol Biedrzyck 

3. Janusz Dulemba  

4. Henryk Feliksiak  

5. Mirosław Gałka  

6. Tomasz Justyński  

7. Ryszard Krzyżanowski  

8. Anna Lubowiecka  

9. Daniel Marcinkowski  

10. Małgorzata Molenda  

11. Artur Moskal  

12. Weronika Piwarska  

13. Eugenia Poradzka  

14. Dariusz Prykiel  

15. Adam Siennicki  

16. Grzegorz Stolarek  

17. Jacek Stolarski  

18. Artur Szlis  

19. Małgorzata Szymańczak  

20. Agnieszka Wachulec-Kamienik  

21. Krzysztof Woźniak  

W posiedzeniu udział wzięli:  

1. Pan Burmistrz Dariusz Gwiazda  

2. Pan Zastępca Burmistrza Jarosław Rupiewicz  

3. Pani Sekretarz Monika Maciak  

4. Pani Skarbnik Mariola Komorowska  



  

Pkt 1./ Otwarcie Sesji.  

Pan przewodniczący Karol Biedrzycki otworzył 30 Sesję Rady Miejskiej                      

w Grójcu i przywitał pana Burmistrza oraz wszystkich którzy będą się łączyli.  

Poprosił o sprawdzenie kworum.  

Stwierdził, że jest 20 Radnych obrady są prawomocne.  

Pkt 2./ Przyjęcie proponowanego porządku obrad.  

Porządek obrad  

1. Otwarcie Sesji.  

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad.  

3. Rozpatrywanie projektów uchwał:  

A w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 

roku budżetowego 2020.  

B w sprawie przyjęcia od Zarządu Powiatu Grójeckiego zadania bieżącego 

utrzymania dróg powiatowych, zlokalizowanych na terenie miasta Grójec w 

2021 roku.  

C w sprawie przyjęcia "Programu Ochrony Środowiska dla Gminy i Miasta 

Grójec na lata 2020-2023 z perspektywą na lata 2024-2027".  

D w sprawie wyrażenia zgody na wykorzystanie Herbu Gminy Grójec E w 

sprawie zmiany uchwały nr XXIX/247/20 Rady Miejskiej w Grójcu z dnia 

21.12.2020 roku.  

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy i Miasta Grójec za ostatni 

okres.  

5. Interpelacje i zapytania Radnych.  

6. Sprawy różne i wolne wnioski.  

7. Zakończenie Sesji.  

  

  

  

Pan Burmistrz zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projekt 

uchwały pod literką E.   

Poinformował , że Regionalna  Izba Obrachunkowa  zakwestionowała zapis 

tekstowy 22,50 do jednego metra a nie za jeden metr.  



Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały pod literką E  

Głosowano w sprawie:  

Wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały pod literką E.   

w sprawie zmiany uchwały nr XXIX/247/20 Rady Miejskiej w Grójcu z 

dnia 21.12.2020 roku.  

  

Wyniki głosowania  

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1  

  

Wyniki imienne:  

ZA (19)  

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak,  

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski,  

Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka,  

Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Artur Szlis, Małgorzata  

Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)  

Jacek Stolarski  

NIEOBECNI (1)  

Ryszard Krzyżanowski  

  

  

  

Głosowano w sprawie:  

Przyjęcie proponowanego porządku obrad po zmianach   

  

Wyniki głosowania  

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1  

  

Wyniki imienne:  

ZA (20)  

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski,  

Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, 

Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur  

Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof  



Woźniak  

NIEOBECNI (1)  

Ad3/ Rozpatrywanie projektów uchwał  

A w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 

roku budżetowego 2020.  

Pani Mariola Komorowska poinformowała , że zmieniły się kwoty w uchwale              

i przedstawiła projekt uchwały.  

Przedstawiła 3 zadania z wykazu, i poinformowała że zmieniły się kwoty w 

uchwale Wydatki które nie wygasają – wykaz wraz z planem finansowym, 

określa się ostateczny termin.  

Wykaz 3 zadania w wykazie   

1.Przebudowa ul. Batalionów Chłopskich   870 tys. zł - ostateczny termin 

dokonania wydatku 30 czerwiec 2021r.  

2.Dokumentacja projektowa budowy żłobka w Grójcu -50 tys .zł ostateczny 

termin 30 czerwiec 2021r.  

3.Inwentaryzacja zbiorników bezodpływowych i przydomowych zbiorników 

Kwota 10 tys. zł. ostateczny termin dokonania wydatku również 30 czerwiec 

2021r.  

  

Głosowano w sprawie:  

w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2020..   

  

Wyniki głosowania  

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1  

  

Wyniki imienne:  

ZA (20)  

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, 

Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, 

Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur  

Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof  



Woźniak  

NIEOBECNI (1) Ryszard 

Krzyżanowski  

Uchwała nr XXX/255/2020  

  

  

  

B w sprawie przyjęcia od Zarządu Powiatu Grójeckiego zadania bieżącego 

utrzymania dróg powiatowych, zlokalizowanych na terenie miasta Grójec  

w 2021 roku.  

  

Pan  Jarosław Rupiewicz przedstawił projekt uchwały.  

Pytań nie było  

  

Głosowano w sprawie:  

w sprawie przyjęcia od Zarządu Powiatu Grójeckiego zadania bieżącego 

utrzymania dróg powiatowych, zlokalizowanych na terenie miasta Grójec w 

2021 roku..   

  

Wyniki głosowania  

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1  

  

Wyniki imienne:  

ZA (20)  

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak,  

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, 

Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, 

Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur  

Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof  

Woźniak  

NIEOBECNI (1)  

Ryszard Krzyżanowski   

Uchwała nr XXX/256/2020  

Uchwała została podjęta jednogłośnie.  

  

  

  



C w sprawie przyjęcia "Programu Ochrony Środowiska dla Gminy i Miasta 

Grójec na lata 2020-2023 z perspektywą na lata 2024-2027".  

  

Projekt uchwały przedstawiła pani Agnieszka Skarżyńska.  

Pani Skarżyńska poinformowała, że jest możliwe przedstawienie krótkiej 

prezentacji do przedstawionego projektu.  

Prezentacja została przedstawiona.  

  

  

 Radny Jerzy Antoniewicz zapytał o wieże telekomunikacyjne które są stawiane po 

Gminach, zapytał czy uchwały Rady mogą blokować stawianie takich wież na terenie 

Gminy.  

Pani Agnieszka Skarżyńska zainteresuje się tematem i przekaże na najbliższej 

sesji.  

Uzupełniła projekt uchwały dotyczący sensorów. Stwierdziła, że firma 

CELCIUM zainstalowała 3 sensory na terenie Gminy Grójec.  

  

  

Głosowano w sprawie: w sprawie przyjęcia "Programu Ochrony Środowiska 

dla Gminy i Miasta Grójec na lata 2020-2023 z perspektywą na lata 2024-

2027"..   

  

Wyniki głosowania  

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1  

  

Wyniki imienne:  

ZA (19)  

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski,  

Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Adam  

Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata  

Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)  

Weronika Piwarska NIEOBECNI 

(1)  

Ryszard Krzyżanowski   

Uchwała nr XXX/257/2020   



Uchwała została podjęta.  

  

  

D w sprawie wyrażenia zgody na wykorzystanie Herbu Gminy Grójec  

  

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały.  

  

Głosowano w sprawie:  

w sprawie wyrażenia zgody na wykorzystanie Herbu Gminy Grójec.   

  

Wyniki głosowania  

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 1  

  

Wyniki imienne:  

ZA (20)  

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, 

Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, 

Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur  

Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof  

Woźniak  

NIEOBECNI (1)  

Ryszard Krzyżanowski   

Uchwała nr XXX/258/2020  

Uchwała została podjęta jednogłośnie.  

  

  

  

E w sprawie zmiany uchwały nr XXIX/247/20 Rady Miejskiej w Grójcu z 

dnia 21.12.2020 roku.  

  

Pani Skarbnik Mariola Komorowska przedstawiła projekt uchwały.  

  

Głosowano w sprawie: w sprawie zmiany uchwały nr XXIX/247/20 Rady 

Miejskiej w Grójcu z dnia 21.12.2020 roku..   

  



Wyniki głosowania  

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 1  

  

Wyniki imienne:  

ZA (19)  

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski,  

Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka,  

Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Artur Szlis, Małgorzata  

Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)  

Jacek Stolarski  

NIEOBECNI (1)  

Ryszard Krzyżanowski   

Uchwała nr XXX/259/2020 Uchwała 

została podjęta.   

  

  

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy i Miasta Grójec za 

ostatni okres.  

Przewodniczący zapytał czy do sprawozdania są jakieś pytania.  

Zapytał czy wybrana została firma do odławiania psów.  

Burmistrz poinformował że jeszcze nie została wybrana firma.  

Pan Artur Szlis zapytał o duże kwoty w dziale wypłat w sprawozdaniu, skąd 

takie pieniążki się wzięły.  

Pani Bożena Malinowska wyjaśniła, że są duże przesunięcia na wynagrodzenia. 

W budżecie na 2020r. nie były uwzględnione podwyżki  dla nauczycieli. 

Przesunięcia z remontów, z pomocy dydaktycznych z wynagrodzeń na umowę 

zlecenia. Na kwotę ok. 1 miliona złotych.  

Radny Artur Szlis zapytał jakiej wielkości kwoty są zaplanowane w budżecie na 

te remonty które się nie odbyły na przyszły rok?  

Pani Malinowska poinformowała, zaplanowane w dwóch placówkach . Szkoła 

nr.2, i szkoła nr 3. Zaplanowane na przyszły rok ok. 300 tys. zł.    



5. Interpelacje i zapytania Radnych.  

Przewodniczący poinformował, że wpłynęła Interpelacja od Radnego Jacka 

Stolarskiego którą przedstawił Radzie, dotycząca błędu w zapisie Grójeckiej 

Spółki Komunalnej w KRS-ie.  

  

  

  

6. Sprawy różne i wolne wnioski.  

Radny Janusz Dulemba zapytał o szczepionkę COVID 19, kiedy dostaniemy 

szczepionkę ?  

Burmistrz  poinformował, że nie posiada informacji z Grójeckiego Centrum 

Medycznego, Jak będzie coś wiedział poinformuje. Radny Krzysztof 

Woźniak podziękował burmistrzowi za pomoc w realizacji świetlicy, w 

imieniu swoim i mieszkańców Falęcina.  

  

Została przedstawiona przez przewodniczącego uwaga od mieszkańców z ulicy 

Laskowej w sprawie wycinki drzew. Prośba o informację o wycince.  

Radny Grzegorz Stolarek poinformował, że od dzisiaj są szczepienia na terenie 

Gminy Grójec.  

Przewodniczący zapytał o sprawę rozwożenia pojemników na odpady?  

Pan Jarosław Rupiewicz zastępca burmistrza poinformował, że wszystko idzie 

zgodnie z harmonogramem, zarówno na terenie miejskim jak i wiejskim.  

Można się wpisać na dowóz pojemników, bądź odbierać na PSZOKU.  

Jest ok. 15 % jeszcze do rozwiezienia, mają mieszkańcy możliwość odbioru.  

Artur Szlis – procedowanie ustawy w Sejmie, możliwość we Wspólnotach 

wielomieszkaniowych podzielenia mieszkańców na tych którzy segregują i nie 

segregują, żeby nie istniała odpowiedzialność zbiorowa.  

W budynkach wielorodzinnych żeby nie było odpowiedzialności wspólnej. 

Śledzimy i myślimy nad tym.  



Pan Burmistrz Gwiazda udzielił informacji o wycince drzew przy ul. Laskowej. 

Stwierdził, że za wycinkę odpowiadał wykonawca, zabezpieczył teren , nie 

mógł opróżnić parkingu. Nie przypuszczał że tam polecą trociny z wycięcia.  

Zaproponowałem pomoc w kwestii umycia samochodu. Pani odmówiła, 

poprosiła o wycięcie drzew w miejscu gdzie odpoczywają mieszkańcy. 

  

7. Zakończenie Sesji.  

Pan Przewodniczący podziękował Wszystkim Radnym za współpracę, życzył 

Wszystkim wszystkiego dobrego, sukcesów i normalności w 2021roku.  

Pan Burmistrz dołączył się do życzeń. Życzył żeby przyszły rok nie był gorszy, 

a lepszy jak ten 2020r. Życzył sobie dalszej dobrej współpracy z Radą Miejską i 

Wszystkim normalności w 2021roku.( bez maseczek).  

  

  

  

   

                                                                              Przewodniczący  

                                                                                 Rada Miejska w Grójcu  

  

  

 

 

   

  

Przygotował(a): Jolanta Kępka   

   
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl   


